
Fa Konferenciji u Australiji

Svim Dafa Učenicima na Fa Konferenciji u Australiji:

Pozdravljam! Prvo, želim poželjeti da konferencija bude uspješna. Fa konferencije su
veličanstveni skupovi Dafa učenika, dobra prilika da pomognete jedni drugima da se
poboljšate, i potvrdite [snagu] dobrog učenja Fa.

Da bi Dafa učenici dobro išli na svom putu i dobro radili tri stvari, moraju dobro učiti Fa
i ozbiljno shvatiti učenje Fa. Područja koja su postigla dobre rezultate u spašavanju
ljudskih bića i potvrđivanju Dafa, i gdje su se pojavile velike promjene, su uvijek mjesta
gdje su ljudi temeljito učili Fa. A Dafa učenici, koji su brzo napredovali, uvijek su oni,
kojima je Fa učenje bilo prioritetno. To je zato što je Fa temelj; to je za Dafa učenike ono
osnovno; to je ono što sve osigurava; i to je put kojim ljudsko biće putuje prema
božanstvu. Prema tome želio bih iskoristiti ovu priliku Fa konferencije u Australiji, da
kažem svim Dafa učenicima u svijetu: Da li ste novi učenici ili veterani, svejedno ne
smijete zanemariti Fa učenje zbog zauzetosti poslom. Kada učite Fa, nemojte to činiti
površno. Trebate učiti koncentrirajući se i morate stvarno učiti. Bilo je mnogo pouka,
koje se odnose na to. Nadam se da ćete svi postupati dobro u završnoj dionici
putovanja. Budućnost će se uskoro pokazati pred očima [svijeta].

Li Hondži 
18.11.2006.

Prevod na bosanski, 23.11.2006.
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